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Kære Lea Wermelin, 

  

Hermed vender jeg tilbage som aftalt på Folkemødet, det var godt vejr, og en skøn kulisse til alle 

møderne, og heldigvis var alle ikke lige alvorlige - men vi kan desværre ikke kun nyde det gode liv, 

de alvorlige opgaver løser ikke sig selv.  

  

Vedlagt mit tiltag til et seriøst indlæg, som jeg håber vil blive anvendt. Jeg fik flere gode kontakter 

på Folkemødet, herunder Advokat Rådet, som vil støtte med en udtalelse. De har haft mange 

sager, der desværre underbygger indlægget fra Foreningen Rimelig Skat. Vi vil samle sager 

sammen og offentliggøre dem, og forhåbentlig bliver problemerne løst snarest og ikke senest. 

  

Jeg håber meget at der kan skabes en ærlig og rimelig dialog, og at "problemerne ikke fejes under 

gulvtæppet" Vores offentliggørelser vil formentlig skabe balancen til handling, til gavn for 

Borgerne og for fællesskabet. 

  

Min egen skattesag er ligeledes et grælt eksempel på de ufine og absurde sager, som Skat påfører 

borgerne. Det er en daglig belastning, som ikke er til gavn for nogen, og samtidig en meget 

stressende belastning for mig og min familie. 

  

Må jeg høre fra dig? 

  

Mvh 

Ronnie Hofs 

Tlf 28408618 
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